

《单词百科:subversiveness是什么意思?subversiveness怎么发音?subversiveness的解释和用法》

英语单词subversiveness是什么意思?subversiveness怎么读?subversiveness怎么发音?简答网为您整理了subversiveness的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



subversiveness怎么读

subversiveness的读音:[s b'v :sivnis]

subversiveness的意思

1、n.颠覆;破坏;

subversiveness的近义词

1、collaborator n.协作者,合作者;通敌者;

- 2、destabilizing v.破坏政府的稳定(destabilize的现在分词);
- 3、destructive adj.破坏性的;毁灭性的;有害的;
- 4、dissident n.持异议者 , 公开大唱反调者 , 持不同政见者;
- 5、insubordinate adj.不服从的;违抗的;

subversiveness的双语例句

1、The article analyzes the postmodern subversiveness through its deconstruction of traditional aesthetics, traditional religion and traditional narrative mode.

本文拟通过分析《时震》中对传统美学、传统宗教和传统叙事方式的消解来说明后现代主义的颠覆性。

2、Post-modernism, which affects the whole world with its extreme rebelliousness and subversiveness, has influenced the works of Chinese directors of the new generation which sprang up in the 1990s.

后现代主义思想以其极端的反叛性和颠覆性影响全球，这种思想也深深的影响了崛起于90年代的中国“新生代”导演的创作。

3、It highly affirms the mutable realistic world while strongly criticizing the unrealness and subversiveness of the non-timely senseless ideals;

高度肯定了变易的感性世界的唯一性，有力地批判了无时间性的超感性理想的虚幻性和破坏性；

4、The image of death and theory of death existing in the secondary world and the second type of life displays its own charm to us through its particular subversiveness to the world that is not free.

这种存在于第二个世界、第二种生活中的死亡形象、死亡理论，以其独特的颠覆不自由世界的宏大独特性，向我们展示了自己的魅力。

5、An absolute monarchy like Qatar is a hard place in which to encourage the daring, irreverence and subversiveness that is the hallmark of a truly artistic nature.

在卡塔尔这样一个完全奉行君主制的国家里，要想鼓励冒险精神，非虔诚，以及艺术天性的标志颠覆，真的很难。

以上是简答网为您整理的subversiveness怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助

。查看更多关于subversiveness的用法、subversiveness的释义、subversiveness的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/subversiveness>

